
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 717 af 21. september 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lene Skov Henningsen 
  

8. oktober 2021 
J.nr. 2021 - 7037 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 717

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I svaret på SAU alm. del – spørgsmål 603 skriver ministeren, at ”Som tidsplanen ligger 
lige nu, vil kun helt særlige ejendomstyper ikke have modtaget en endelig ejerboligvurde-

ring”. Hvor mange ejerboliger kan kategoriseres som værende af ”helt særlig ejendomsty-
per” både i antal og i procentdel af ejerboligmassen? 
 

Svar 

Jeg henviser til mit svar på spørgsmål nr. 716 af 21. september 2021 (alm.del). 
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